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Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan Dolunay mahallesi diyaliz mevkiindeki yeşil alan
çalışmasını inceledi. Başkan Anlayan alanda çalışma yapan işçilere de kolaylıklar diledikten
sonra alandan ayrılmadan önce yaptığı açıklamada “İlçemizde yeşil alanlar bizim dönemimizde
ikiye katlandı, hatta daha fazlası oldu” dedi. 
 Fatsa’nın her tarafında alt yapıyla üst yapıyla alakalı çalışmalar yaparken yeşil alan
yeşillendirme çalışmalarına da çok önem verdiklerini belirten Belediye Başkanı Hüseyin
Anlayan, “Bulduğumuz uygun her alanda yeşillendirme yapmaya çalışıyoruz. Bu manada var
olan yeşil alanlar bizim dönemimizde ikiye katlandı, daha fazlası oldu diyebilirim. Bu manada şu
anda sahil yolu boyunca daha öncede orta refüjde bu çalışmayı yapmıştık. Şimdi de orta refüjün
haricinde şehir ve yol arasındaki bu alanları yeşil ile buluşturuyoruz. Asfalt çalışmaları için
yollarda tamamlandı. Şimdi asfaltın yapıldığı bu ve benzeri yerlerde yeşillendirme çalışmaları
yapıyoruz. Burada hem ağaçlandırma var, hem çimlendirme var, hem de çiçeklendirme var.
Gerçekten şehir girişine ayrı bir güzellik kattı. Bu bol yeşil alanlar şehrin güzelliği için ihtiyaç.
İnsanlar yeşili gördükçe psikolojileri de rahatlıyor, kendileri de rahatlıyor, biz de rahat diyoruz.
Bu yeşil alan çalışmalarının Fatsa’mıza hayırlı olmasını diliyorum” dedi.
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